

αντιευρωπαϊσμός → **αντευρωπαϊσμός**

«Εξήγησε κατόπιν, ότι η αντίθεση του ΠΑΣΟΚ στην ένταξη δεν οδηγεί στον απομονωτισμό της χώρας, ούτε στον σωβινισμό και τον αντιευρωπαϊσμό», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 27-7-1977.

αντιευρωπαϊστής → **αντευρωπαϊστής**

«Για παράδειγμα, ορισμένοι "διευρυνθέντες" ευαγγελίζονται, λέει, την θετική τους στάση απέναντι στον ευρωκομμουνισμό, στα πλαίσια των δήθεν εκσυγχρονιστικών τους διακηρύξεων περί "ευρωπαϊστών" και "αντιευρωπαϊστών"», Μ. Δημητρίου, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-5-1979, σελ. 7.

«Το ΠΑΣΟΚ είναι χωρισμένο σε διάφορες ομάδες. Στους Ευρωπαϊστές και στους αντιευρωπαϊστές», Θ. Τσαλδάρης, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5/6-9-1982, σελ. 5.

αντικληρικαλικός → **αντικληρικός**

«... Η αντικληρικαλική εφημερίδα "Μεσατζέρο" σχολίασε πικρόχολα...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 10-1-1977, σελ. 3.

αντικομφορμισμός → **αντισυμβατισμός, αντιομοφρονισμός**

«... ο αντικομφορμισμός και η ωμή ειλικρίνειά του η πασπαλισμένη με ειρωνεία...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 8-6-1976.

αντικομφορμίστας → **αντιομοφρονιστής**

«Φόρεσε... στον κλασικό τύπο του ανέμελου... τη μουτσούνα του αντικομφορμίστα...», Κ. Γεωργουσόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 27-10-1976, σελ. 4.

αντικομφορμιστής → **αντιομοφρονιστής**

«Ο Παζολίνι ήταν ένας μανιακός αντικομφορμιστής όχι μόνο στο στοχασμό αλλά και στη ζωή του», Β. Ραφαηλίδης *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 7-10-1975.

αντικομφορμιστικός → **αντιομοφρονιστικός**

«Για να μπορέσει να πλησιάσει κανείς τον γλύπτη Θόδωρο... πρέπει... να έχει υπ' όψη του το ριζοσπαστικό και εντελώς αντικομφορμιστικό στοιχείο της παρουσίας του...», Κ. Πάρλας, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 6-2-1976.

αντιμπουρζουά → **αντιαστικός**